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e (M) Naar aanleiding van de brief over cultuursensitieve zorg, die deze

week naar de TK gaat, zijn er vragen gesteld over de

portefeuilleverdeling op dit thema. De MLZS is verantwoordelijk voor

aanpak als geheel evenals voor de deelonderwerpen die onder haar

beleid vallen.

e (D) Afgelopen vrijdag is de brief over post-COVID naar de TK gestuurd.

Gelijktijdig is er ook een brief uitgegaan naar de bonden. Complimenten

van het MT aan degenen die hier de afgelopen tijd hard aan hebben

gewerkt.

e (I) Er zijn Kamervragen binnen gekomen over de beroepenstructuur in

de GGZ die raken aan de discussie het ramen en opleiden van

masterpsychologen.

e (L) Afgelopen woensdag heeft het Capaciteitsorgaan haar advies over

de instroom van (een deel van de) opleidingen uitgebracht. Daarbij is

aangegeven dat hier later nog kleine correcties op komen.

e (S) Aanstaande donderdag wordt met deEEESsesproken over welke

varianten er zullen worden uitgewerkt in de technische werkgroep

macrobeheersing zorguitgaven. Mogelijk is het bedrag dat in het

bestedingsplan van MEVA voor de werkgroep gereserveerd staat niet
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toereikend. Mocht dit het geval zijn zoekt AEB naar een oplossing

binnen de voornemens van de afdeling en deelt het deze met het f-

cluster.

(D) Deze week wordt de brief over de nationale zorgreserve n.a.v. de

twee rapporten van AEF (over het institutioneel ontwerp en over het

‘werven, bonden, boeien en behouden’ van reservisten) verzonden

naar de TK.

(D) Momenteel zijn we input aan het verzamelen voor het SO

pandemische paraatheid en het SO toegankelijkheid van de zorg.

(M) Maandagmiddag vindt er een overleg plaats met ZN over de TAZ.

(1) Dinsdagochtend was de eerste kerngroep TAZ over begeleiding,

mede voarbereid door EE De voorlopige conclusie is dat er

geen behoefte is om aanvullende middelen beschikbaar te stellen voor

nieuwe pilots. In plaats daarvan werd de wens uitgesproken om

bestaande pilots te verbreden en aflopende pilots structureel in te

bedden.

(R) Woensdag is er een BO IZA. In aanloop hiernaartoe zal er nog een

brief naar de partijen worden gestuurd over de doorberekening van de

OVA. Zorgaanbieders en verzekeraars lijken verschillende interpretaties

te hebben van de IZA-afspraken.

o De ACM heeft aangegeven dat brancheorganisaties geen

bodem mogen hanteren in de onderhandelingen.

Complimenten voorBEY voor het werk op dit onderwerp.

(R) Vooruitblik kerstperiode; volgende week zijn de meeste

medewerkers afwezig.BES heeft piketdienst en voor spoedzaken zal

het MT contact houden via de app.

(1) Het GGZ-team heeft overlegd met GGZ-Nederland, LVVP en Meer

GGZ over beroepenstructuur en de vraagstukken rondom de

masterpsychologen.

IEEEhebben overleg gehad met het CIBG over de kosten

die zij hebben opgevoerd voor het opstarten van de herregistratie. Bij

navraag bleken deze kosten indicatief te zijn, het CIBG zal een nieuwe

offerte gaan voorleggen. De overeenkomst voor 2023 zal niet worden

ondertekend voordat wij akkoord hebben gegeven op deze offerte.

(R) Voorjaarsbesluitvorming; de verwachting is dat er taakstelling gaat

komen end at er scherp zal worden gekeken naar de middelen die nog

op de aanvullende post staan. Voor MEVA zijn dit enkel nog de

middelen voor het opleidingsakkoord VVT.

(R) Zowel deBBals deBESzaven aan geen fte te hebben toegezegd

voor het topberaad inkomensondersteuning. Wij zullen nu voorstellen

om op inhoudelijk gronden samen te werken en eventueel later een

nieuw voorstel te bezien.
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¢ (R) Na verzending van de herziene beschikking voor het tussenjaar van se

SectorplanPlus is gebleken dat er onvoldoende ruimte was om de Sa ae Sh Sill

volledige verplichting al in 2022 te kunnen aangaan. Er zal een Arbeidsmarkt

wijzigingsbrief worden verstuurd aan RegioPlus waarin het

subsidiebedrag wordt bijgesteld. Dit heeft geen consequenties voor de

betaling in 2022, die inmiddels is verricht.

Datum

20 december 2022

eo (M) Binnen de Kerngroep TAZ over technologische en sociale innovaties

is gekozen om te focussen op wat op dit moment het meeste prioriteit

heeft. Elk van deze acties heeft een trekker toegewezen gekregen.

e (M) DUS-I heeft aangegeven kosten in rekening te willen brengen voor

hun inzet over de opzet van het instrumentarium TAZ. Marit zal contact

opnemen met DUS-I over de achtergrond hiervan.

eo (U) Woensdag is er een spoed-BO over de uitvoeringsplannen van de

brancheorganisaties voor de Green Deal Duurzame Zorg. Dit zal zich

met name richten op de vraag naar externe ondersteuning bij het

opstellen van deze plannen.

e (L) Vanochtend is de werkgroep voor het opleidingsakkoord VVT

bijeengekomen. Hierin constateerde de partijen dat het niet

kostendekkend zijn van opleiden in de VVT momenteel een obstakel

voor vooruitgang vormt.

e (L) Eris een kennismaking geweest metEE het

Capaciteitsorgaan. Hierbij is tevens gesproken over de plannen voor het

meenemen van regionale spreiding in de ramingen.

Meerjarig onderzoek CPB

eo Het MT bespreekt een onderzoeksvoorstel van het CPB voor een

zogenaamde perspectief-op reeks; een bundel van meerdere

onderzoeksthema’s. De onderwerpen zijn 1) solidariteit en betaalbaarheid

en 2) preventie. De gevraagde financiering voor beide onderwerpen is €

300.000,-, maar enkel onderwerp 1 zal worden gefinancierd worden vanuit

MEVA. Er zal nog worden nagegaan hoeveel dit precies zal zijn. Het voorstel

is om dit te dekken uit de gereserveerde middelen voor ‘project

betaalbaarheid’.

eo Het MT vraagt of er een kans is dat PG het preventie-deel niet oppakt. De

kans bestaat dat PG niet mee wilt doen.

eo Het MT concludeert dat het een meerjarige commitment aangaat voor deel

1). MEVA steunt deel twee, maar de financiéle bijdrage hiervoor zal in

principe vanuit PG moeten komen.

Plan van aanpak instrumentarium TAZ

e Het MT bespreekt een nota met een voorstel voor het plan van aanpak voor

het instrumentarium TAZ. Dit betreft een wijziging van de manier van

werken binnen het team en een zogenaamde ‘dakpanconstructie’ voor de

regeling.
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Het MT vraagt om wat extra achtergrond bij het stuk; waar zijn we op dit

moment mee bezig met de TAZ?

o De bestaande regelingen lijken het opzetten van een volledig nieuw

instrumentarium lastig momenteel lastig te maken.

o In november zijn er een paar hefbomen geidentificeerd die

aangepakt moet worden om het programma in beweging te krijgen.

Dit biedt tevens prioritering voor wat als eerste af moet en zullen

basis vormen voor eerste subsidieregeling(en). Deze hefbomen zijn:
= Vast / flex

= |nnovatie

= Begeleiding bij onboarding en stage

o Vervolgens zijn er nog vier hefbomen op de wat langere termijn

geidentificeerd.
= Dit punt zal nog worden verduidelijkt in het stuk.

Het MT vraagt of er ook ruimte in de tijd is om eventueel een andere

aanpak te ontwikkelen.

o Politiek ligt er een noodzaak om per 1 januari 2024 een regeling te

hebben die recht doet aan het programma TAZ. Een volledig

instrumentarium op dat moment is niet nodig. Bij het al dan niet

verlengen van de huidige instrumenten zouden wel al de nieuwe

uitgangspunten kunnen worden meegenomen.

Het MT geeft aan om bij deze dakpanconstructie WJZ goed aan te haken;

mogelijk leidt deze aanpak tot een hogere werklast.

o De opstellers geven aan dat er een basisregeling komt die later

gewijzigd wordt. Er zal advies worden gevraagd bij WJZ over deze

methode en aanpak.

Het MT vraagt om aan te geven welke keuzes er nu worden gemaakt; het

stuk lijkt geen bezwaren op te roepen.

Het MT geeft aan voldoende comfort te hebben bij de werkwijze, temeer

omdat er nu meer tijd is om het e.e.a. uit te werken. Het MT verzoekt de

opstellers om met enige regelmaat in het MT een update te geven.
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